

LIGHT

OF THRONE

BY inoLEDs

Music Bar light

Règle Son RGB

Model A0001 / Modèle A0001



Thanks for your purchase.

For any inquiries, contact us at hello@lightofthrone.com or on our website www.lightofthrone.com

Merci d'avoir passé votre commande et de votre confiance.

Veuillez bien lire les instructions et les consignes de sécurité avant utilisation.

N'hésitez pas à nous contacter pour plus de renseignement à hello@lightofthrone.com

Importé par / Imported by OUI SMART

15 RUE DES HALLES

75001 PARIS, FRANCE

www.lightofthrone.com / www.inoleds.com



Lire les instructions
avant utilisation



Made in China
FABRIQUÉ EN
CHINE

Colorful sound- sensitive music atmosphere lights

The music atmosphere light Light of Throne uses an aluminum alloy one-time molding shell, with colorful LED inside, with a special MIC for music and a 32-bit processor with a main frequency of 72M. Realize the dynamic expression of music and human voice. USB5V plug and play.



Features :

- Built-in highly sensitive microphone
- WS2812 RGB LED IC
- 5 display modes
- 5 color modes adjustable

Parameters :

- Model : JRGB32
- Input voltage: >DC 5V 1A
- Input connector: MicroUSB
- Frequency response: 50-16KHZ
- Dimensions (L*W*H): 181*16*18.5mm
- Net weight: 86g

Instructions :

- MODE/SPEED: Short press——Mode selection;
- COLOR/BRIGHT: Short press——Color selection;

Notice :

- Do not connect the Power input OVER 5V,otherwise the board may be damaged
- Do not immerse in water, or use under the condition of humidity higher than 90%
- Do not use any solvents or liquids to wipe the screen except absolute alcohol
- Do not disassemble by yourself. Product failures caused by non-quality problems are not covered by the warranty Do not use for children younger than 6 years old
- After the function changes without notice

Optical characteristics (wavelength) :

- RED: 620 625nm
- GREEN: 520 525nm
- BLUE: 460 470nm

Optical characteristics (brightness) :

- RED: 450-550mcd
- GREEN: 1300-1500mcd
- BLUE: 350-400mcd

Lumières d'ambiance musicales colorées et sensibles au son

La lumière d'ambiance musicale Light of Throne utilise une coque en alliage d'aluminium, avec des LED colorées à l'intérieur, avec un MIC spécial pour la musique et un processeur 32 bits avec une fréquence principale de 72M. Reproduit la dynamique de la musique et de la voix humaine. USB5V prêt à l'emploi.



Fonctionnalités :

- Microphone intégré
- WS2812 RGB LED IC
- 5 modes d'affichage
- 5 modes de couleurs réglables

Paramètres :

- Modèle : JRGB32
- Tension d'entrée : >DC 5V 1A
- Connecteur d'entrée : MicroUSB
- Réponse en fréquence : 50-16KHZ
- Dimensions (L*W*H) : 181*16*18.5mm
- Poids net : 86g

Instructions :

- MODE/VITESSE : Appui court--sélection du mode ;
- COULEUR/LUMINOSITÉ : Appui court--sélection de la couleur ;

Avertissements :

- Ne pas connecter l'entrée d'alimentation au-dessus de 5V, sinon la carte peut être endommagée.
- Ne pas immerger dans l'eau, ou utiliser dans des conditions d'humidité supérieure à 90%.
- N'utilisez pas de solvants ou de liquides pour essuyer l'écran, à l'exception de l'alcool absolu.
- Ne démontez pas l'appareil vous-même. Les défaillances du produit causées par des problèmes de non-qualité ne sont pas couvertes par la garantie. Ne pas utiliser pour des enfants de moins de 6 ans.
- Après les changements de fonction sans préavis

Caractéristiques optiques (longueur d'onde) :

- ROUGE : 620 625nm
- VERT : 520 525nm
- BLEU : 460 470nm

Caractéristiques optiques (luminosité) :

- ROUGE: 450-550mcd
- VERT: 1300-1500mcd
- BLEU: 350-400mcd

EN

Safety instructions

Please read this instruction manual carefully and conserve it for reference for as long as you use this product. This light is guaranteed to be safe provided that the instructions below are followed. The manufacturer shall not be liable for any damage from incorrect assembly or use.

- Power must be disconnected before assembly, maintenance, or cleaning. Check that the electrical specifications of this light are compatible with your installation.
- This light is designed solely for interior use, except for damp rooms.
- Care should be taken not to damage the cables during assembly. If the external cable or the cord of this light are damaged, they must be replaced by the manufacturer, the manufacturer's maintenance service, or by equivalent qualified personnel, to avoid any risks.
- Keep out of reach of children.
- Never stare at the LEDs, a direct and prolonged exposure could cause damage to eyesight.

INSTRUCTIONS FOR WASTE DISPOSAL

This device must not be disposed of in the trash.

FR

Conseils de sécurité

Ce mode d'emploi vous apprend à vous servir correctement du produit. Gardez-le précieusement afin de pouvoir le consulter à tout moment.

- N'utilisez l'appareil que comme indiqué dans la notice. Aucune garantie ne pourra être appliquée en cas de mauvaise utilisation du produit.
- N'ouvrez pas l'appareil, sous peine de perdre toute garantie.
- N'essayez pas de réparer l'appareil vous même.
- Faites attention lorsque vous manipulez votre produit. Une chute ou un coup peuvent l'abîmer.
- Ne l'exposez pas à l'humidité et à la chaleur.
- N'utilisez l'appareil que comme indiqué dans la notice. Aucune garantie ne pourra être appliquée en cas de mauvaise utilisation du produit. Nous ne sommes pas responsables des conséquences inhérentes à un dommage. Le fabricant se réserve le droit de modifier les caractéristiques techniques entraînant ainsi des erreurs dans ce manuel.

INDICATIONS CONCERNANT L'ÉLIMINATION DE DECHETS

Cet appareil ne doit pas être jeté à la poubelle.

LIGHT OF THRONE branded items purchased from lightofthrone.com includes 2 years limited replacement warranty. For Customer Service, please contact us via email at hello@lightofthrone.com

The LIGHT OF THRONE® name and logo are registered trademarks.

©LIGHT OF THRONE . All Rights Reserved.

Les articles de la marque LIGHT OF THRONE achetés sur www.lightofthrone.com bénéficient d'une garantie limitée de remplacement de 2 ans. Pour le service clientèle, veuillez nous contacter via email hello@lightofthrone.com

La marque LIGHT OF THRONE et le logo LIGHT OF THRONE ® sont des marques déposées.

©LIGHT OF THRONE . Tous droits réservés.

Importé par OUI SMART

15 RUE DES HALLES

75001 PARIS, FRANCE

www.lightofthrone.com / www.inoleds.com / www.inoleds.fr

LIGHT
OF THRONE
by inoleds



Lire les instructions
avant utilisation



Made in China
FABRIQUÉ EN
CHINE